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Protokół Nr XL/09 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 28 października 2009 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 28 października 2009 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 28 października 2009 roku o godzinie 19.05.  
W XL sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew - Pilarska;  
• Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak;   
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radni Powiatu kościańskiego: Karol Malicki, Bolesław Ratajczak, Arkadiusz 

Wojciechowski;  
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski;  
• Jarosław Konieczny – Prezes OSP Słonin; 
• Ireneusz Kaźmierczak – Naczelnik OSP Słonin;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 28 października 
2009 roku o godzinie 17.00 otworzył XL sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz 
gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                    
14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XL sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.   
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XL sesji. Do przedłoŜonego porządku 
obrad w dniu 28 października 2009 roku uwag nie wniesiono.  
 
Wobec powyŜszego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                  

w Kościanie na temat sytuacji finansowej Szpitala i wieloletnich planów 
inwestycyjnych.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009.  
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2009 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy dla podatków: rolnego, 

leśnego, od nieruchomości. 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej celowości realizacji                       
i finansowania zadania „Budowa drogi dojazdowej do pól – obręb Borowo” przy 
dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej celowości realizacji                      
i finansowania zadania „Budowa drogi dojazdowej do pól – obręb Piechanin” przy 
dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

17. Informacja Burmistrza Gminy Czempiń dotycząca oświadczeń majątkowych 
złoŜonych przez zastępcę wójta, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu 
zarządzającego gminną osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne 
w imieniu wójta złoŜonych według stanu na dzień 31 grudnia 2008 roku.  

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu dotycząca oświadczeń 
majątkowych złoŜonych przez radnych Rady Miejskiej w Czempiniu według stanu na 
dzień 31 grudnia 2008 roku.  

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
20. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w 

okresie międzysesyjnym.  
21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
22. Wolne głosy i wnioski.  
23. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz nadzorujący 
sporządzenie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu poinformował, Ŝe 
zapoznał się z protokołem z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, nie ma zastrzeŜeń co 
do jego treści i wnosi do Rady Miejskiej w Czempiniu o przyjęcie go bez odczytania.  
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 28 września 2009 roku.  
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Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili: 

1) radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawie udzielenia odpowiedzi, kiedy Zarząd Dróg 
Powiatowych skończy wykaszanie samosiejek i krzewów na drodze Borowo – 
Gorzyce, gdyŜ zostało obecnie wykoszone  ¾ rowu i prace zostały przerwane; gałęzie 
przycięte do dnia dzisiejszego nie zostały zebrane, co przy duŜym wietrze powoduje, 
Ŝe przemieszczają się na drogę powiatową, co jest zagroŜeniem dla pojazdów 
jadących tą drogą;   

2) radny Augustyn Szymczak w sprawach: 
• naprawy drogi we wsi Słonin na odcinku w kierunku byłej szkoły 

podstawowej;  
• naprawa drogi powiatowej przy posesji nr 2 w Słoninie – na przepuście zapada 

się po prawej stronie asfalt.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe gmina Czempiń od wielu juŜ lat 
współuczestniczy w organizacji konkursów, turniejów i zawodów poŜarniczych, w tym 
największej w kraju Europejskich i Krajowych Zawodach Sikawek Konnych w Cichowie,            
w tym roku przy organizacji tej imprezy pracowały 184 osoby – druhowie straŜaccy, jak 
równieŜ pracownicy urzędów gmin współorganizujących, w tym roku w zawodach startowało 
60 druŜyn, w tym druŜyna ze Słonina i z Borowa; druŜyny startujące z gminy Czempiń 
otrzymały bony po 1 000 zł do realizacji w punkcie mundurowym w Brzezinach, które zostały 
ufundowane przez Prezesa Zarządu Głównego StraŜy PoŜarnej – Waldemara Pawlaka, 
druŜyny z Czempinia i Piotrowa Pierwszego otrzymały bony po 2 000 zł, poniewaŜ czynnie 
pomagały w organizacji zawodów konnych sikawek. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, Ŝe uczestniczyła w zebraniu zarządu OSP w Bielewie, podczas którego 
uroczyście przekazano jej jeden komplet munduru z niepalną kominiarką, jak równieŜ 
kompletem rękawic ochronnych o wartości w sumie 2 000 zł.   
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska przekazała komplet umundurowania na ręce Prezesa OSP 
Jarosława Koniecznego i  Naczelnika OSP Słonin Ireneusza Kaźmierczaka.     
 
Prezes OSP Jarosław Konieczny dziękując, poinformował, Ŝe druŜyna OSP Słonin bierze 
udział w zawodach sikawek konnych od 8 lat, odnosiła juŜ sukcesy zajmując I miejsce wśród 
druŜyn z Powiatu kościańskiego wygrywając motopompę o wartości 12 000 zł oraz na 
przestrzeni 8 lat – 8 bonów po 1 000 zł, co w sumie daje wygraną w wysokości 20 000 zł. 
Jarosław Konieczny poinformował, Ŝe OSP Słonin posiada sikawkę konną, jak równieŜ 
najstarszy samochód poŜarniczy w Powiecie kościańskim liczący 42 lata, który długo słuŜył, 
jednak podczas ostatniej akcji gaśniczej zepsuł się, na wyposaŜeniu straŜnicy są równieŜ trzy 
motopompy.    
 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Informację na temat sytuacji finansowej Szpitala w Kościanie i wieloletnich planów 
inwestycyjnych przedstawił Dyrektor Placówki Piotr Lehmann, który wskazał, Ŝe występuje 
w dniu dzisiejszym w trosce o dobro szpitala w Kościanie. Piotr Lehmann poinformował, Ŝe 
Dyrektorem Szpitala jest od trzech lat, po objęciu tej funkcji stwierdził, Ŝe szpital boryka się  
z problemami finansowymi, są opóźnienia w modernizacji, dochodziło do sytuacji 
konfliktowych ze związkami zawodowymi. Piotr Lehmann podkreślił, Ŝe w tej chwili jeśli 
chodzi o świadczenia zdrowotne, to są one realizowane na dobrym poziomie, starają się 
pozyskać jak najbardziej wykwalifikowany personel medyczny, poniewaŜ stawia na jakość 
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usług zdrowotnych, aby mieszkańcy Powiatu kościańskiego nie musieli dojeŜdŜać do 
placówek w Poznaniu, czy Śremie. Piotr Lehmann podkreślił, Ŝe Szpital w Kościanie jest 
potrzebny, poniewaŜ rocznie jest w nim hospitalizowanych 10 000 pacjentów rocznie, z czego 
950 – 1000 osób z rejonu Czempinia. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe aktualna sytuacja finansowa 
szpitala jest dobra, od trzech lat jest wypracowywany zysk, który jednak w myśl ustawy                 
o zdrowotnych zakładach publicznych nie moŜe być konsumowany na inwestycje. Piotr 
Lehmann podkreślił, Ŝe mimo trwających od kilku lat remontów, szpital nadal wymaga 
gruntownej modernizacji, zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Zdrowia i Opieki Społecznej 
– do końca 2012 roku szpitale muszą być dostosowane do bardzo restrykcyjnych wymogów, 
zarówno sanitarnych, jak i fachowych. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe jeśli chodzi o fachowość, 
to zespół skompletowany jest w 99% - częściowo z kadry kościańskiej, częściowo 
posiłkowany kadrą poznańską, natomiast jeśli chodzi o budynki, to dostosowanie to nie jest 
na tak dobrym poziomie – ogromnych pieniędzy potrzeba na to, aby zmodernizować budynki 
szpitala. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe logistycznie szpital nie jest najlepiej urządzony – mieści 
się w kilku budynkach, dlatego w przyszłości wszystkie oddziały szpitala miałyby zostać 
przeniesione do pawilonu chirurgicznego, który jest budynkiem w dobrym stanie – surowym 
zamkniętym i tam stopniowo następuje przenoszenie oddziałów. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe 
stare budynki, w których obecnie mieszczą się oddziały, nie nadają się do modernizacji. Piotr 
Lehmann wskazał, Ŝe dzięki jego poprzednikom do pawilonu został przeniesiony szpitalny 
oddział ratunkowy, na I piętrze jest przeniesiona połowa oddziału wewnętrznego, 
dzierŜawione są pomieszczenia na oddział dializ, który prowadzi inna jednostka. Piotr 
Lehmann wskazał, Ŝe są zabezpieczone środki na budowę nowego oddziału intensywnej 
opieki medycznej, który będzie funkcjonował najpóźniej w kwietniu 2010 roku i zostanie 
oddany do uŜytku dzięki środkom uzyskanym od Gminy Kościan, Miasta Kościan i Starostwa 
powiatowego w Kościanie – oddział będzie kosztował około 1,2 mln zł. Piotr Lehmann 
wskazał, Ŝe szpital posiada równieŜ środki na dokończenie przeniesienia oddziału 
wewnętrznego w kwocie 800 000 zł, tam równieŜ zostanie zlokalizowana pracowania 
endoskopii, dzięki której moŜna przeprowadzać mało inwazyjne zabiegi, które skracają okres 
przebywania pacjenta w szpitalu. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe w planach jest równieŜ 
modernizacja apteki, z tymŜe na ten cel nie ma zabezpieczonych środków. Piotr Lehmann 
podkreślił, Ŝe jeśli chodzi o kontraktowanie świadczeń, to najlepszy był pod tym względem 
rok 2008, jednak obecnie szpital ma juŜ 3 mln nadwykonań i wskutek kryzysu i braku 
środków w NFZ prawdopodobnie szpital nie uzyska tych środków. Piotr Lehmann wskazał, 
Ŝe mimo tego uda się szpitalowi zamknąć rok finansowy dodatnim saldem, jednakŜe 
przyszłość nie wygląda tak dobrze. Piotr Lehmann zwrócił się z prośbą o pomoc do 
samorządu czempińskiego, poniewaŜ, jak podkreślił, świadczenia zdrowotne są na dobrym 
poziomie, jednakŜe szpitale nadal posadowione są w starych murach i zapomniano                       
o finansowaniu infrastruktury tych szpitali. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe funkcjonowanie 
szpitala po 2012 roku jest faktycznie uzaleŜnione od postawy władz samorządowych, bez 
pomocy których cięŜar ten jest nie do udźwignięcia. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe dzięki 
środkom z Unii Europejskiej został zakupiony nowy aparat rentgenowski za kwotę 1 600 000 
zł, przy udziale własnym 15%, zakupiony został nowy aparat mammograficzny – Kościan jest 
w Wielkopolsce wiodącym ośrodkiem mammografii, zajął II miejsce w audycie instytucji 
nadzorujących, zakupione zostały równieŜ nowe ultrasonografy. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe 
kolejne inwestycje, które czekają szpital w 2010 roku to przeniesienie bloku operacyjnego do 
pawilonu chirurgicznego, w bloku miałyby się znajdować 3 sale operacyjne, co pozwoliłoby 
w jednym miejscu skoncentrować zespoły chirurgiczne i anestezjologiczne – koszt takiego 
przedsięwzięcia to około 4 mln zł, tych środków szpital nie ma i bez pomocy zewnętrznej 
będzie je trudno pozyskać, nieco mniej kosztochłonne będzie przeniesienie oddziałów – część 
chirurgii, ortopedia, oddział reumatologiczny na III piętro pawilonu. Piotr Lehmann wskazał, 
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Ŝe gdyby nie musiał dzisiaj niwelować opóźnień z przeszłości, to na pewno posiadane środki 
pozwoliłyby na realizację wszystkich koniecznych remontów, jednakŜe obecnej sytuacji 
zmienić się nie da i jedynie przy pomocy zewnętrznej będzie moŜliwe wyrównanie tych 
zaniedbań. Piotr Lehmann wskazał, Ŝe modernizacja sieci energetycznej kosztowała szpital          
1 mln zł. Piotr Lehmann poprosił o uwzględnienie pomocy finansowej dla szpitala w roku 
2010, jednocześnie z góry dziękując, jeśli będzie miała ona miejsce. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podziękował za 
wystąpienie Dyrektora Piotra Lehmanna i zapewnił, Ŝe jego prośba zostanie przez Radę 
Miejską w Czempiniu rozpatrzona.       
 
Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009 przedstawiła              
w postaci prezentacji Burmistrz Dorota Lew – Pilarska. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy – Halinę Łączną, uwag nie 
wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/228/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń – Jana 
Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/229/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń – 
Jana Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie 
wniesiono. 
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/230/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości przedstawioną wraz               
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew – Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/231/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie w sprawie opłaty targowej przedstawioną wraz                                 
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy 
Czempiń – Jana Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/232/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych przedstawioną wraz  z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza 
Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 12 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy dla podatków: rolnego, 
leśnego, od nieruchomości przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę 
Burmistrza Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/233/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie określenia wzorów formularzy dla podatków: rolnego, leśnego, 
od nieruchomości przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę 
Burmistrza Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz ogłosił 15 – 
minutową przerwę w obradach sesji.  

 
Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad.  
 
 



7 
 

Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku rolnego, podatku 
leśnego  i podatku od nieruchomości w drodze inkasa przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Skarbnika Gminy – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/234/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. zmieniającą uchwałę w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego  
i podatku od nieruchomości w drodze inkasa przedstawioną wraz                                    
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy – Halinę Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 14 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków przedstawionego przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń – Jana 
Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/235/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków przedstawioną przez Zastępcę Burmistrza Gminy 
Czempiń – Jana Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 15 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej celowości realizacji                            
i finansowania zadania „Budowa drogi dojazdowej do pól – obręb Borowo” przy 
dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych przedstawionego wraz                  
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew – Pilarską:  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe w dniu                                  
27 października 2009 roku wizytował obie drogi, których dotyczy przedmiotowa i następna 
uchwała, przedstawiciel Urzędu Marszałkowskiego i zaakceptował drogi jako te, które 
kwalifikują się do uzyskania dofinansowania ze środków Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/236/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej celowości realizacji i finansowania 
zadania „Budowa drogi dojazdowej do pól – obręb Borowo” przy 
dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew – Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 16 porządku obrad: 
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XL/237/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 października 
2009r. w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej celowości realizacji i finansowania 
zadania „Budowa drogi dojazdowej do pól – obręb Borowo” przy 
dofinansowaniu ze środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych przedstawioną 
na piśmie wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew – 
Pilarską. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 17 porządku obrad: 
  
Informacja Burmistrza Gminy Czempiń dotycząca oświadczeń majątkowych złoŜonych przez 
zastępcę wójta, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz 
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta złoŜonych według stanu na dzień 
31 grudnia 2008 roku została złoŜona na piśmie i odczytana przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza.  
Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 18 porządku obrad: 
 
Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu dotycząca oświadczeń 
majątkowych złoŜonych przez radnych Rady Miejskiej w Czempiniu według stanu na dzień 
31 grudnia 2008 roku została złoŜona na piśmie i odczytana przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza.  
Informacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 19 porządku obrad: 
 
Do Sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń stanowiącego załącznik nr 15 do niniejszego protokołu: 
 
Radny Maciej Głochowiak poprosił o omówienie punktu 33 – „Spotkanie z prezesem firmy 
„Eneos” w sprawie współpracy” - Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska 
wyjaśniła, Ŝe firma Eneos jest poznańską firmą oświetleniową, z którą wcześniej gmina 
Czempiń współpracowała przy modernizacji oświetlenia; Prezes wraz z pracownikiem firmy 
przybyli do Urzędu Gminy w Czempiniu, aby ustalić zasady współpracy na następny okres 
czasu, gmina ma przygotowany kompleksowy projekt wraz z pozwoleniem na budowę na rok 
2010, od umieszczenia w budŜecie tego zadania zaleŜy, czy będzie ono realizowane w 2010 
roku, czy teŜ nie. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe firma zaproponowała 
równieŜ nowy sposób realizacji modernizacji oświetlenia przy ulicy Kolejowej i Kasztanowej  
w Czempiniu, który polegałby na tym, Ŝe po przygotowaniu projektu i kosztorysu 
inwestorskiego, firma podpisałaby z gminą umowę na 20 lat, ale przetarg rozpisywany byłby 
nie na budowę oświetlenia, ale na firmę, która najtaniej przez okres 20 lat oświetli ten teren               
i będzie sprawowała nadzór nad tymŜe oświetleniem. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, Ŝe propozycja ta jest korzystna, szczególnie w perspektywie budujących się 
nowych osiedli, które muszą mieć oświetlenie, jednakŜe w tej tematyce zaproponuje 
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spotkanie radnych z przedstawicielami firmy, celem bardziej szczegółowego zapoznania się                      
z ofertą.        
 
Do punktu 20 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu poinformował, Ŝe w okresie międzysesyjnym 
reprezentował Radę Miejską w Czempiniu na wszystkich spotkaniach, na które został 
zaproszony, jak równieŜ w kaŜdą środę pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu oraz 
zwołał wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Czempiniu w dniu 26 października 
2009 roku.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podziękował 
radnemu Przemysławowi Sztukowskiemu za reprezentowanie Rady Miejskiej w Czempiniu 
na uroczystości wręczenia nagród „Nieprzeciętny” „Gazety kościańskiej” oraz radnemu 
Włodzimierzowi Kuciakowi, który reprezentował Rade Miejską w Czempiniu na obchodach 
100 – lecia Gminnej Spółdzielni.   
 
Do punktu 21 porządku obrad: 
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska udzieliła odpowiedzi na interpelacje radnych:  

1. radnego Jerzego KrzyŜostaniaka w sprawie udzielenia odpowiedzi, kiedy Zarząd 
Dróg Powiatowych skończy wykaszanie samosiejek i krzewów na drodze Borowo – 
Gorzyce – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe interpelacja zostanie 
ponownie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie;  

2. radnego Augustyna Szymczaka w sprawach: 
• naprawy drogi we wsi Słonin na odcinku w kierunku byłej szkoły podstawowej  

- Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, Ŝe do 30 listopada 2009 roku 
zostanie przeprowadzona naprawa cząstkowa dróg na terenie gminy Czempiń, 
jednak nie jest w stanie odpowiedzieć, czy obejmie ona równieŜ drogę                     
w Słoninie;  

• naprawy drogi powiatowej przy posesji nr 2 w Słoninie – na przepuście zapada 
się po prawej stronie asfalt - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, 
Ŝe interpelacja zostanie ponownie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych 
w Kościanie.   

 
 Do punktu 22 porządku obrad: 
 
Radny Tadeusz Fabiś poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym pracowała w Donatowie 
maszyna obcinająca gałęzie i usuwająca je, zatem naleŜy się spodziewać jej w najbliŜszych 
dniach w następnych miejscowościach gminy.  
 
Radny Władysław Matysiak poprosił o naprawę oświetlenia w Tarnowie Starym oraz przed 
blokiem przy ulicy Kościańskie Przedmieście 17 w Czempiniu.  
 
Radny Piotr Wojciechowski w sprawie przestawienia skrzynki pomiarowej w drodze 
gminnej, która znajduje się w granicy jego działki, na którą ma w tej chwili nabywcę, ale 
Krajowa Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie wyraziła zgody na zjazd do niej, zatem 
skrzynka pomiarowa będzie utrudniała moŜliwy zjazd na działkę.   
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, Ŝe sprawa ta została juŜ wszczęta.  
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Do punktu 23 porządku obrad: 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu zamknął 
obrady XL sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
 
 
Protokołował:                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu  
Kierownik Referatu Organizacyjnego                                     /-/ Krzysztof Sankiewicz  
mgr Magdalena Głucha 


